

Title (en)

Electrical connector with clamping screw.

Title (de)

Schraubklemme für elektrische Leiter.

Title (fr)

Douille de contact à vis.

Publication

**EP 0281996 A2 19880914 (DE)**

Application

**EP 88103597 A 19880308**

Priority

DE 3707780 A 19870311

Abstract (en)

A clamping screw for connecting electrical conductors to a sheet- metal, folded, sleeve-shaped clamping body, whose wall opposite the screw thread (7) is formed by two angled regions (4, 5) of the side walls (2, 3), laying on top of one another, can be manufactured particularly cost-effectively by the one angled region (5) having a supporting tongue (11) which engages in a window (10) in the other angled region (4). This connecting arrangement can be arranged twice, each in an extension of the screw axis, in the case of screw clamps having two clamping screws. The supporting tongue (11) is preferably seated on the outer angled region (5). The outlines of the window (10) and of the supporting tongue (11) are preferably rectangular. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Schraubklemme zum Anschließen elektrischer Leiter mit einem aus Blech gefalteten hülsenförmigen Klemmkörper dessen dem Schraubgewinde (7) gegenüberliegende Wand von zwei aufeinanderliegenden Abwinkelungen (4, 5) der Seitenwände (2, 3) gebildet wird, kann dadurch besonders kostengünstig hergestellt werden, daß die eine Abwinkelung (5) eine Stützzunge (11) aufweist, welche in ein Fenster (10) der anderen Abwinkelung (4) eingreift. Diese Verbindungsanordnung kann bei Schraubklemmen mit zwei Klemmschrauben zweimal, je in Verlängerung der Schraubenachse, angeordnet sein. Vorzugsweise sitzt die Stützzunge (11) an der äußeren Abwinkelung (5). Die Umrisse des Fensters (10) und der Stützzunge (11) sind vorzugsweise rechteckig.

IPC 1-7

**H01R 4/38**

IPC 8 full level

**H01R 4/38** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H01R 4/38** (2013.01)

Cited by

DE10360808A1; DE10360808B4; EP0559585A1; FR2688095A1; CN1040485C; EP2075811A3

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0281996 A2 19880914; EP 0281996 A3 19890719; EP 0281996 B1 19921111**; DE 3707780 A1 19880922; DE 3707780 C2 19900816; DE 3875756 D1 19921217; ES 2035881 T3 19930501; JP H0415992 B2 19920319; JP S63236277 A 19881003

DOCDB simple family (application)

**EP 88103597 A 19880308**; DE 3707780 A 19870311; DE 3875756 T 19880308; ES 88103597 T 19880308; JP 5646488 A 19880311